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REFERÈNCIA: Participació Ciutadana 
EXPEDIENT: 6121/2020 
ASSUMPTE: ACTA del Consell de Participació Ciutadana del 23/11/2020 
 
 
 
PERSONES ASSISTENTS: 
 
PRESIDENTA 
Gemma Alós Sospedra 
 
VOCALS 
Fernando Pascual Moscardó 
Ángel Aparisi Jordán 
Jaime Rosell Marín 
Pascal Carrasco Soler 
Reme Pau Pla 
Elvira Olmos Esteve 
José Vicente España por Salvador Oliver Bertomeu 
 
SECRETARIA 
Consuelo Llopis Plá 
 
NO ASSISTEIXEN: 
Javier Camarasa Carrasco 
Teresa Ávila Ribera (dice que ha dimitit del Consell al que representa) 
 
HAN DISCULPAT LA SEUA ABSÈNCIA: 
Paco Cerveró Navarro 
Leticia Piquer Ortiz 
Luisa Castells Garés 
Ariana Albelda Miguel 
Paco González Paños 

 

ACTA DE LA SESSIÓ CELEBRADA PEL CONSELL DE PARTICIPACIÓ 
CIUTADANA EL DIA 23 DE NOVEMBRE DE 2020. 

CARÀCTER DE LA SESSIÓ ORDINARIA. 

A la ciutat d’Alzira, a les 13 hores del dia 23 de novembre de 2020 es reuneixen a la 
Casa Consistorial (saló d’actes de la 4a planta) les persones que al marge 
s’expressen, membres del Consell de Participació Ciutadana d’este Ajuntament, amb 
la finalitat de celebrar la sessió ordinària per a la qual han sigut prèviament convocats, 
presidida per la regidora delegada de Participació Ciutadana, Gemma Alós Sospedra, 
amb l’assistència tècnica de la secretària. 

 

ORDRE DEL DIA 

1. Lectura i aprovació d’actes anteriors. 
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pàg. 2 
 

Presidenta, Després de donar la benvinguda al nou membre del Consell, representant 
del Consell Escolar Municipal, es pregunta als assistents si hi ha alguna aportació a 
les actes que se'ls ha enviat amb la convocatòria d'este Consell. 

Els assistents mostren la seua conformitat a les mateixes i no havent-hi cap 
intervenció es donen per aprovades les actes de data: 12/11/2019 i 16/01/2020. 

 

2. Informació sobre els Pressupostos Municipals per a 2021 

Abans de l'inici de la sessió, la secretària facilita als assistents còpia del resum del 
Pressupost Municipal per a 2021. 

Presidenta, informa que este és un any excepcional i s'ha convocat al Consell per a 
informar-los que es pretén aprovar el Pressupost Municipal este mateix mes de 
novembre perquè per a poder gastar el romanent d'enguany cal tancar-lo 
econòmicament i saber de l'efectiu disponible. 

Serveis Socials ha necessitat i necessitarà un augment de partides pressupostàries 
per això, per al 2021 tots els departaments, excepte l'esmentat, s'han pressupostat a la 
baixa. 

Per exemple alguns projectes que es van pressupostar per a enguany, com les 
intervencions en el Magatzem de Cucó i el Fontana Mogort s'han hagut de paralitzar. 

Com poden veure, en la documentació que se'ls ha facilitat, el Pressupost Municipal 
previst per a 2021 ascendeix a 40.936.164 euros. I en l'àmbit de les Associacions 
Veïnals informar-los que la partida s'ha mantingut en la mateixa quantitat, sent de les 
poques que s'ha aconseguit no rebaixar. 

 

Jaime Rosell, pregunta si no s'ha pressupostat ajudes a les empreses menudes i 
comerços de la ciutat. 

Gemma Alós, respon que enguany, entre altres mesures, s'han donat ajudes als 
autònoms, s'han emés targetes per a gastar en comerços d’Alzira, s'ha contractat a 
personal que a causa de la Covid ha perdut el seu lloc de treball, s'ha potenciat la 
compra des de casa... 

Fernando Pascual, i per a 2021 hi ha una partida de 75.000 euros assignada a la 
dinamització comercial, però també depén de la recepció d'altres ajudes el que ésta i 
altres partides s’augmenten. 
 

Pascual Carrasco, per al Canal de les Basses, hi ha una partida d'expropiacions d'1 €, 
pregunta si es van a dur a terme. 

Fernando Pascual, informa que estem pendents dels pressupostos del Ministeri, per 
això s'ha posat 1 € per a poder ampliar la partida, per la qual cosa no s'està expropiant 
res. 

 

Jaime Rosell, pregunta si es poden modificar les assignacions en cas d'empitjorar la 
situació actual. 
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Presidenta, clar, es posa 1€ per a tindre la partida oberta i poder augmentar-la per 
aportacions o per modificacions de crèdit que són molt habituals. 

Fernando Pascual, el pressupost està viu i enguany, per exemple, els diners que 
s'havien pressupostat per a festes s'han passat a Serveis Socials a causa de les 
necessitats per la situació de la pandèmia. 

Per a 2021 hem de pressupostar les festes, les falles... però tot és tan incert que no 
sabem si se celebraran o no. 

Presidenta, en Salut Pública ens estan dient que tenim encara 1 any per davant amb 
incertesa, hem de preveure però no podem assegurar. 

 

3. Precs i preguntes. 

Reme Pau, es queixa, i parla creu que en nom de totes les Associacions, de lo 
complicat que resulta el sistema electrònic per a la sol·licitud i justificació de les 
subvencions, pensa que és molt difícil, poc funcional i que les persones que estan en 
les Associacions Veïnals són mes bé majors i no s'aclareixen. 

Secretaria, precisament els volíem recordar que segons la normativa vigent el període 
de transició a la tramitació electrònica finalitzava el 31 de gener del 2020 i aquest 
Ajuntament ha tingut la consideració d’allargar-lo durant tot l’any.  
És cert que des de Participació hem adaptat els annexos perquè resulten el mes 
accessible possible, hem col·laborat amb algunes, per no dir totes, les AAVV guiant-
los, i facilitant-los l'accés, però per a l'any 2021 totes les persones jurídiques hauran de 
tramitar electrònicament i la Plataforma municipal és la que és i no la podem canviar. 

Estem en un període de canvi cap a l'era electrònica i tots els començaments són 
difícils, però cal veure que no sols és l'Administració qui requereix la tramitació 
electrònica, són els bancs, les grans entitats, els comerços, etc. 

Gemma Alós, indica que estos canvis no són difícils sols per a les Associacions, també 
resulten més costosos per als tècnics i els funcionaris en general, però cal complir amb 
les lleis de transparència, de procediment administratiu i amb tot el que se'ns exigeix. 

No obstant això des de Participació hem estat i estem a la vostra disposició per a 
ajudar-vos en el que necessiteu. 

Elvira Olmos, agraeix a la tècnica de Participació la seua col·laboració. 

Agraïment al qual s'uneixen els representants de les Associacions Veïnals presents. 

{ Sent les 13.46 hores, es retira el Sr. Fernando Pascual } 

 

Elvira Olmos, fa referència a una intervenció que va fer en el Consell de gener de 2020 
sobre la possibilitat de tallar la circulació en el tram que va des de l'eixida de l'IES Rei 
En Jaume a la cantonada del carrer i es queixa perquè ningú li ha contestat ni li ha 
informat sobre si es podia dur a terme o no. La petició, recorda que, es basava en 
l'observació d'intercanvi de substàncies entre alguns joves que posen en perill a uns 
altres, i es queixa que tampoc veuen que haja augmentat la vigilància policial. 
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pàg. 4 
 

Les Associacions Veïnals estem per a donar compte del que passa en el barri i 
traslladar-ho a l'Ajuntament perquè, en la mesura que siga possible, donen una 
solució. 

Gemma Alós, Sou de gran ajuda, no ho dubteu. Les vostres propostes, queixes i 
suggeriments es traslladen als corresponents departaments, però sí que és cert, i ho 
sabeu perquè s’ha publicat, que la Policia Local és un dels departaments que menys 
respostes dona. 

 

Reme Pau, relata el que li va ocórrer fa poc, es van adonar que estaven robant en la 
plaça la Malva un element dels de fer exercici en la zona bio-saludable  van telefonar a 
la Policia Local i ella mateixa es va identificar i es va oferir a retirar, si podia, la peça 
desmuntada. 

Li van contestar que no intervinguera, i quan va arribar la Policia a la 1 de la nit, ja no 
estava. 

Presidenta, se li passarà la informació a la regidora, no obstant això, la Policia 
segurament li va dir que no intervinguera per a evitar un mal major. 

 

Elvira Olmos, la carretera principal de la Urbanització El Racó quan plou molt s'inunda 
perquè hi ha una paret que tapa l'entrada al barranc, aquesta paret tenia uns xicotets 
forats que es van ampliar però no s'ha solucionat el problema. 

Amb les pluges, fa 5 anys, es va inundar un cotxe, fa 2 anys es van inundar 5 cotxes, i 
durant les últimes pluges ens quedarem incomunicats sense poder anar a recollir als 
xiquets als col·legis, conforme ens indicaven des de l’Alcadia. 
Els tècnics van vindre a vore-ho però no van arreglar rés, per això sol·licitem que es 
tinga en compte una revisió per a veure quina solució es pot donar. 

Presidenta, aquest assumpte el coneixem, la urbanització té un problema estructural 
però cal veure si es pot solucionar i de quina manera. 

 

Reme Pau, diu que últimament al carrer la Malva els cotxes entren i circulen a gran 
velocitat, i demana un senyal de limitació a l'inici del carrer. 

Gemma Alós, ho comentarem, encara que la velocitat està limitada en tot el nucli urbà. 

 

Pascual Carrasco, Des de l'Associació es va contactar amb la Policia Local per la 
sospita de trànsit de substàncies i, actuant tots amb absoluta discreció, s'han localitzat 
2 joves que intervenien en aquestes activitats. 

Presidenta, ens consta que la Policia Local col·labora amb la Policia Nacional però 
esta disposa d'agents específics per a este tipus d’assumptes. 
 

Pascual Carrasco pregunta si se subvencionaran mascaretes per als qui més ho 
necessiten. 
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Presidenta, no es té previst però és cert que quan es van repartir a algunes vivendes 
no els van arribar, comprovant-se que, en alguns casos, les robaven de les bústies. 

Reme Pau, des de les Associacions Veïnals ens oferim a col·laborar si fera falta. 

Gemma Alós, ho agraeix. 

 

I no havent més assumptes que tractar, per la Sra. Presidenta, s’alça la sessió, sent 
les 14:10 hores, del que jo la Secretaria estenc acta i certifique. 
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